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 Univerzita Karlova                                                                       V Praze dne 23. 2. 2017  

Právnická fakulta 

 

Zápis z jednání kolegia děkana (KD) konaného dne 23. 2. 2017 

 

Přítomni: děkan Kuklík, proděkani Damohorský, Dvořák, Chromá, Prášková, Skřejpek, 

Tomášek, tajemník Hřebejk, předseda AS PF UK Boháč, místopředseda AS PF 

UK Říha  

 

Omluven: proděkan Beran 

 

Přizváni: dr. Dobřichovský, doc. Salač, dr. Šustek, prof. Tichý k bodu II. 

                 prof. Gerloch, Bc. Dolejší k bodu III  

 

Program: 

I. Sdělení děkana 

II. Evaluace  

a) ústavu práva autorského, práv průmyslových a  práva soutěžního 

b) centra zdravotnického práva 

c) centra právní komparatistiky 

III. Rozdělení finančních prostředků v programech Progres 

IV. Příprava vnitrofakultních předpisů 

V. Různé 

 

 

Ad I. 

Děkan 

- informoval členy KD o svých opatřeních v investiční oblasti, které vyplynuly 

z pracovní porady konané 17. 2. 2017, zejm. o podmínění čerpání z fondu FRIM 

písemným souhlasem tajemníka nebo děkana až do výsledku veřejné soutěže na 

oběžný výtah  

- pro optimalizaci rozdělení finančních prostředků mezi neakademické pracovníky 

vyhlásil „stop stav“ v přijímání nových (dalších) pracovníků; bude proveden 

personální audit, který by měl vyústit v racionalizaci zařazení neakademických 

pracovníků do jednotlivých pracovišť. Tato racionalizace je vyvolána částečně 

pozměněnými potřebami při zajišťování logistických úkolů PF, vyplývajících jak 

z nových zákonů tak z vnitrouniverzitních předpisů.  

 

Ad II. 

   Evaluaci ústavu a center vždy odděleně uvedl děkan. Zdůraznil význam evaluace jako 

„předobraz“ institucionální akreditace a konstatoval specifika ústavu a center tj, že i když 

nejsou katedrami, ale jsou součástmi fakulty platí určitá analogie s požadavky kladenými na 

katedry   
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   U ústavu práva autorského bylo konstatováno zapojení ve výuce (samostatně i 

prostřednictvím katedry občanského práva) a velké propojení s praxí. Byla oceněna znalecká 

činnost ústavu a její pedagogické zapojení do programů Erasmus a LL. M vyučovaných na 

naší fakultě, a v případě LL.M také zapojení do partnerského projektu s Univerzitou 

v Drážďanech. 

   U centra zdravotnického práva bylo na jedné straně poukázáno na problematický vztah ke 

katedrám občanského a trestního práva jak v personálních otázkách, tak při u zadávání, vedení 

i obhajobách diplomových prací, na druhé straně bylo konstatováno hledání a nalézání forem 

spolupráce a konsenzu s danými katedrami. Ve vztahu k centru byl vyzvednut i jeho přínos při 

získávání grantů a zdůrazněna mezifakultní spolupráce; naopak KD spatřuje určitou rezervu  

v zapojení v LL.M.  

   Prof. Tichý představil koncepci a zaměření CPK, snahu o propojení na některé katedry a 

poskytování výuky pro doktorandy a jejich zapojení do přednášek centra. KD spatřuje rezervu 

v získávání grantů.  

 

Ad III. 

   Návrh na rozdělení prostředků v programech Progres na rok 2017 uvedl a odůvodnil 

proděkan Tomášek (písemné podklady rozdány členům KD). Po diskusi a dohodě 

koordinátorů bude AS PF UK předložen následující návrh (vzhledem k tomu, že není znám 

konečný objem finančních prostředků, rozdělení je navrhováno v procentech). Z celkové 

přidělené dotace bude po 1,4% uvolněno na společné programy Q16 (PřF) a Q18 (FSV). 

Zbylé prostředky je navrhováno rozdělit takto:  

program Q02 – 32 % 

Program Q03 – 31 % 

Program Q04 – 30 % 

Program Q05 – 7 %  

   S návrhem vyslovilo KD souhlas. K řešení zůstává případný centrální nákup literatury. 

    

Ad IV. 

   Děkan zhodnotil průběh a přínos „kulatého stolu“ dne 22. 2. 2017. Z diskuse vyplynulo, že 

výhodnější je připravit nový Statut PF UK stejně jako nový jednací řád vědecké rady (ne jen 

novelizaci).  

   Návrh nového Statutu připraví dr. Staša, návrh nového jednacího řádu vědecké rady připraví 

proděkan Skřejpek.  

   Kulatý stůl 2. 3. 2017 by měl projednat zejména Pravidla pro organizaci studia, Stipendijní 

řád a Disciplinární řád. 

    

Ad V. 

1. proděkan Damohorský  

- informoval o probíhajících výběrových řízeních a o počtech přihlášených studentů 

(počet přihlášek podle jazykových oblastí: anglická – 113; německá – 24; francouzská 

– 18; španělská – 3; italská – 2; portugalská – 2). V této souvislosti upozornil na 

minimální zájem doktorandů o tuto formu mobility (pouze 3 přihlášení). 
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- informoval o vypsání stipendií na podporu výzkumných výjezdů doktorandů 

z prostředků spravovaných zahraničním oddělením (institucionální plán). 

- informoval o přijetí delegace z OZV RUK pod vedením vedoucí paní Hunt 

Šafránkové na PF UK dne 17. 2. 2017. 

- předložil KD materiál s hodnocením mezinárodně uznávaných kurzů LL.M. na PF UK 

za období let 2011 až 2016. Kolegium materiál vzalo na vědomí a doporučilo dále 

pokračovat v uskutečňování a rozvoji těchto kurzů na PF UK. 

2. proděkan Dvořák 

- informoval o nízkém počtu absolventů doktorského studia, který nenaplňuje 

minimální počet pro konání samostatné promoce. KD proto doporučilo jarní termín 

promoce Ph.D zrušit a absolventy zařadit na podzimní termín promoce.  

3. proděkanka Chromá 

- připravila návrh OD o poplatcích spojených se studiem pro ak. rok 2017/2018, 

vypracovaný podle analogického OR UK. S návrhem vyslovilo KD souhlas  

- komentovala předem rozeslaný podklad k čerpání prostředků ze stipendijního fondu za 

rok 2016 a podklad pro přípravu nových fakultních Pravidel pro přiznávání stuipendií. 

Vysvětlila administrativní náročnost zpracování stipendijní agendy podle správního 

řádu a narůstání jejího objemu. Rovněž zdůraznila nezbytnost koncentrace této 

činnosti z dosavadních tří pracovišť (oddělení studijní, zahraniční a vědy) na jedno 

pracoviště (studijní) nejen proto, aby byla zajištěna jednotná administrativní praxe, ale 

také proto, aby byly efektivně využity všechny formy doručování (včetně doručování 

datovou schránkou), dodržování správních lhůt atd.  Navrhla, aby byl na studijní 

oddělení přijat jeden pracovník nebo pracovnice pro celofakultní agendu stipendií. Po 

zevrubné diskusi děkan vyslovil podmíněný souhlas s tím, že vedoucí studijního 

oddělení zpracuje návrh racionalizace práce celého studijního oddělení, z něhož bude 

zřejmé, jaké navýšení personálních kapacit je nezbytně nutné, a po posouzení návrhu 

racionalizace se KD k nutnosti přijetí nové pracovní síly definitivně vrátí. KD 

vyslovilo s postupem souhlas.  

4. proděkanka Prášková  

- informovala o možnosti podat projekt v rámci výzvy MŠMT s názvem Celoživotní 

vzdělávání na vysokých školách, který má podporovat zkvalitnění podmínek pro 

celoživotní vzdělávání, zvyšování pedagogických, jazykových a dalších kompetencí 

pracovníků vysokých škol ve vztahu k celoživotnímu vzdělávání a zkvalitnění 

materiálních podmínek programů celoživotního vzdělávání. Projektovou anotaci je 

třeba podat do 3. března 2017 rektorátu UK. KD vyslovilo souhlas se zapojením 

fakulty do této výzvy. Proděkanka Prášková poskytne možné náměty a ve spolupráci 

s Mgr. Hradečnou bude zpracována projektová anotace. 

- informovala o setkání vedoucích kateder a učitelů, kteří jsou zapojeni do výuky CŽV, 

která se konala 23. 2. 2017 v 9.30. Na schůzce byl projednán průběh zimního 

semestru, včetně zkouškového období a výsledků účastníků CŽV, rozvoj možností 

distančních prvků ve výuce, příprava letního semestru a organizace zkoušek, a dále 

příprava rozvrhu na nový akademický rok. Blíže viz zápis ze setkání (Mgr. Prouza). 
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5. proděkan Skřejpek   

- v hodnocení výuky studenty zpochybnil ukazatel „komunikativnost u přednášek“; není 

jasné, podle jakých kritérií se dá k tomuto ukazateli vyjádřit 

- informoval, že novou tajemnicí knihovní komise se stala Bc. Sára Kulová 

- prověří využitelnost elektronických časopisů pro případné vyřazení některých titulů z 

nákupu  

6. proděkan Tomášek 

- předložil návrh na udělení Ceny Jaroslava Jirsy za učebnici Černá, S., Štenglová, I., 

Pelikánová, I., Dědič, J. a kol.: Obchodní právo – podnikatel, podnikání, závazky s 

účastí podnikatele. 1. vydání. Praha: Wolters Kluwer ČR, 2016. S návrhem vyslovilo 

KD souhlas. 

7. tajemník 

- předložil (písemně předem) informaci k návrhu metodologie nastavení mezd 

v projektech na PF UK; KD vzalo předloženou informaci na vědomí s tím, že tajemník 

ve spolupráci s proděkanem pro vědu, výzkum a ediční činnost připraví, na základě 

uvedených doporučení, opatření děkana 

- předložil návrh OD k zadávání veřejných zakázek; v diskusi KD doporučilo vysoutěžit 

zadavatele veřejných zakázek externí firmu, jíž logistickou podporu poskytne 

investiční referát fakulty 

- předložil návrh OD – ekonomické směrnice; vzhledem k rozsahu materie zašlou 

členové KD tajemníkovi své připomínky písemně, tajemník připraví 2. verzi  

- k návrhu tajemníka KD souhlasí s přiznáním odměny u příležitosti osobního výročí 

v souladu s kolektivní smlouvou UK paní Ivaně Králové 

8. předseda AS PF UK 

- informoval o navrhovaném programu zasedání AS PF UK dne 2. 3. 2016 

9. místopředseda AS PF UK Říha  

- informoval o akci „kulatý stůl k přednáškám“ dne 28. 2. 2017  

 

10. KD souhlasí s přiznáním účelových stipendií: 

- Marek Görges na studijní pobyt v Tel Avivu v ak. roce 2016/2017 (návrat 10. 7. 2017), 

ve výši 70 000, - Kč; doporučuje proděkan Damohorský. Z IRP 

 

11. KD souhlasí se zapůjčením místností (prostor): 

DEBATNÍ KLUB UK: 

- m. č. 120 a 345 každou středu od 1. 3. 2017 do 28. 6. 2017 a od 6. 9. 2017 do 27. 9. 

2017 vždy od 18 do 20,30 hod. pro schůzky klubu; termíny  a 20. 9. 2017 je třeba 

konzultoval s provozním oddělením (konání mezinárodní konference)   

VŠEHRD: 

- m. č. 38 dne 26. 2. 2017 od 8 do 15 hod. pro „poplesový brunch“ (za podmínky 

následného úklidu místnosti)  

- m. č. 38 ve dnech 1. 3. 2017 až 29. 3. 2017 a 12. 4. 2017 až 17. 5. vždy od 16 do 17,30 

hod. pro kurzy rétoriky; v požadovaném termínu 5. 4. 2017 je již místnost 

rezervována. Vhledem k zvláštnímu režimu m. č. 38 si KD vyhrazuje právo 
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upřednostnit v případě nutnosti umístění akce PF UK do m. č. 38 i v rezervovaných 

termínech  

 

12. KD souhlasí s následujícími zahraničními cestami učitelů PF: 

- Prof. Tichý, Vídeň, konference, 14.–18. 3. 2017, jízdné Progres (Q03) + projekt 

mobility, ubytování Progres (Q03), stravné a vedl. výdaje jiné zdroje, pojištění vlastní; 

- Prof. Tichý, Mnichov – Řezno, příprava monografií, 21.–25. 3. 2017, jízdné Progres 

(Q03) + PF UK (kombinace s prac. programem), ubytování Progres (Q03) + hostitel, 

stravné a vedl. výdaje jiné zdroje, pojištění vlastní; 

- Dr. Tomšej, Łódź, konference, 22.–24. 3. 2017, jízdné, ubytování, stravné a vedl. 

výdaje Progres (Q03), pojištění vlastní; 

- Prof. Damohorský, Nancy, 30. 3. – 2. 4. 2017, zasedání Academia Network, jízdné 

PF UK (služební auto), ubytování OM Erasmus+, stravné a pojištění PF UK; 

- Dr. Kohout, Nancy, 30. 3. – 2. 4. 2017, zasedání Academia Network, jízdné PF UK 

(služební auto), ubytování OM Erasmus+, stravné a pojištění PF UK; 

- B. Krupka, 30. 3. – 2. 4. 2017, Nancy, řidič pro dr. Kohouta a prof. Damohorského, 

jízdné PF (služební auto), ubytování, stravné a pojištění PF UK; 

- Prof. Gerloch, Piešťany, konference, 5. – 7. 4. 2017, jízdné, ubytování a stravné 

Progres (Q04), pojištění PF UK; 

- Doc. Elischer, Vídeň, konference, 20. –23. 4. 2017, jízdné, ubytování, stravné a vedl. 

výdaje Progres (Q03), pojištění PF UK; 

- Doc. Štangová, Pasov, sympozium, 22. – 24. 6. 2017, jízdné PF UK (služební auto), 

ubytování, stravné a pojištění PF UK; 

- Dr. Tomšej, Toronto, konference, 24. 6. – 1. 7. 2017, jízdné, ubytování, stravné a 

vedl. výdaje Progres (Q03), pojištění vlastní 

KD, plánované na 2. 3. 2017, se vzhledem k jiným akcím téhož dne ruší. 

  

Zapsal JUDr. Jiří Hřebejk, tajemník fakulty 

Schválil Prof. JUDr. Jan Kuklík, DrSc., děkan fakulty 

 

 


